
Z Á P I S N I C A
z  8.  zasadnutia  Obecného zastupiteľstva Obce Klokočov 

zo dňa 14.12.2023  
-------------------------------------------------------------------------------------------------
Začiatok zasadnutia: 09:00 hod.

8. zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Klokočov Ing. Radoslav
Zajac, MBA, LL.M. Za zapisovateľku zápisnice určil Mgr. Paulu Pápolovú.

V úvode rokovania podal starosta obce informáciu k zániku mandátu poslanca Mgr.
Jozefa Gondeka a poslankyne Jany Foldinovej. Informoval, že pán Gondek sa vzdal mandátu
poslanca  OcZ  z dôvodu  pracovných  povinností.  Starosta  obce  verejne  vyzval  bývalú
poslankyňu p.  Janu Foldinovú,  že  pokiaľ  má  k fungovaniu  obecného úradu alebo k práci
starostu výhrady, aby prišla na obecné zastupiteľstvo a vydiskutovali si určité veci a nie cez
sociálne siete. Možno by našli aj spoločné riešenie situácií, ktoré zbytočne prehlbujú nejaké
pnutie  v dosť  rozpoltenej  či  už  spoločnosti  alebo  aj  našej  obce.  K ukončeniu  mandátu
poslankyne  Jany  Foldinovej  sa  starosta  obce  vyjadril,  že  v zmysle  zákona  369/1990  Z.z.
o obecnom zriadení, pokiaľ sa poslanec nezúčastní na zasadnutiach obecného zastupiteľstva
raz za obdobie jedného roka, poslanec mandát stráca.

Nasledovalo  zloženie  sľubu  náhradníkov,  ďalších  v poradí,  ako  boli  zvolení  vo
voľbách do orgánov samosprávy. 
Sľub poslanca zložili Ing. Katarína Šamajová a Štefan Želiecký.

Starosta obce skonštatoval, že z celkového počtu 9 poslancov je prítomných 7 poslancov.

Prítomní poslanci: Mgr. Anna Zajacová
Vlasta Kašíková

                                    Róbert Vlček
                                    Pavol Čagaľa
     Ján Furdan

 Ing. Katarína Šamajová
 Štefan Želiecký

Ospravedlnení: Ján Hruška
  Ing. Štefan Stríž

                          
Voľba návrhovej komisie a     overovateľov  

Návrhová komisia: Mgr. Anna Zajacová, Róbert Vlček
Overovatelia:             Pavol Čagaľa, Ján Furdan

Hlasovanie:
ZA 7 Vlasta Kašíková, Ján Furdan, Pavol Čagaľa, Róbert

Vlček,  Mgr.  Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína
Šamajová, Štefan Želiecký, 

PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA

HLASOVANIA
0 -

Prítomnosť/kvórum: 7/4



Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 138/2023 zo dňa 14.12.2023

Schválenie programu rokovania
Do programu rokovania boli  doplnené  body:
8b/ Návrh Rozpočtového opatrenia č. 1/2023 pre ZŚ Klokočov
      Návrh Rozpočtového opatrenia č. 1/2023 pre CVČ Klokočov
29g/ Schválenie zámeru výstavby nájomných bytov v Obci Klokočov
Poslanci OcZ súhlasili s doplnením bodov

Návrh  na  uznesenie:  Obecné  zastupiteľstvo  schvaľuje  Program  8.  zasadnutia  Obecného
zastupiteľstva v  Klokočove s doplnením 

1. Otvorenie zasadnutia
2. Určenie zapisovateľa zápisnice
3. Oznámenia o ukončení  mandátu poslancov Mgr. Jozefa Gondeka a Jany Foldinovej

- Nástup  náhradníkov  na  zaniknutý  mandát  poslanca  Obecného  zastupiteľstva
v Klokočove a zloženie sľubu nových poslancov

4. Určenie overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 
5. Schválenie programu rokovania
6. Správa o plnení uznesení z posledných zastupiteľstiev
7. Návrh na schválenie delegovaných zástupcov zriaďovateľa do rady školy
8. Návrh rozpočtu ZŠ, MŠ a CVČ Klokočov na rok 2024

b/ Rozpočtové opatrenie č. 1/2023 ZŠ Klokočov – schválenie
    Rozpočtové opatrenie č. 1/2023 CVČ Klokočov - schválenie

9. Schválenie Novelizácie  č. 1/2023 k VZN obce Klokočov č.  7/2022 za komunálne
odpady a drobné stavebné odpady na území obce Klokočov

10. Schválenie Novelizácie č. 1/2023 k VZN o miestnych daniach č. 8/2022  na území
obce Klokočov

11. a/ Návrh rozpočtu DHZO Klokočov na rok 2024
b/ Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu Obce Klokočov v roku 2024 OZ Stella
Spei pre neurologické ochorenia
c/ Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu Obce Klokočov v roku 2024 TJ Slovan
Klokočov
d/ Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu Obce Klokočov v roku 2024 Bimaček –
Kysucká ľudová tvorba, O.Z.
e/ Žiadosť o finančné prostriedky pre Folklórnu skupinu Klokočov

12. Novelizácia č. 20/2023 Všeobecne záväzného nariadenia Obce Klokočov č. 3/2012
o určení  výšky dotácie  na prevádzku a mzdy na  dieťa  materskej  školy a školských
zariadení so sídlom na území obce Klokočov

13. Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu programového rozpočtu obce Klokočov na
roky 2024-2026

14. Návrh programového rozpočtu obce Klokočov na roky 2024-2026
15. Návrh Rozpočtového opatrenia č. 4/2023
16. Monitorovacia  správa  k plneniu  programového  rozpočtu  Obce  Klokočov  –  Správa

o hospodárení k 30.09.2023
17. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na I. polrok 2024
18. Zmluva č. 01/2023 o združení finančných prostriedkov formou vkladov zakladateľov

do Združenia TKO Semeteš n.o. – schválenie
19. Zmluva  o poskytnutí  príspevku  k zabezpečeniu  zberu  komunálneho  odpadu  obcou
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Staré Hamry
20. Delegovanie zástupcu Obce Klokočov do Správnej rady TKO Semeteš n.o.
21. Správa o nedoplatkoch na DzN a dani za psa, komunálnom odpade, elektrická energia,

na nájomnom, na preddavku na kúrení k 31.10.2023
22. Informatívna  správa  o zatavených  exekúciách  –  návrh  na  schválenie  odpisu

pohľadávky
23. Schválenie vypracovania znaleckého posudku na parcelu CKN 5083/2 k prevodu
24. Žiadosť o odkúpenie pozemkov – p. František Korček, bytom Klokočov
25. Poplatky  za  poskytnutie  informácií  v súlade  so  zákonom č.  211/2000 Z.z.   Zákon

o slobodnom prístupe k informáciám
26. Návrh na schválenie Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Klokočov
27. Návrh na schválenie predsedu oceňovacej komisie
28. Žiadosť o refundáciu finančných nákladov – Ing. Pavol Hrebík, bytom Bratislava
29. Rôzne

a/ Informatívna správa o autobusových spojoch
b/ Informácie k poškodeniu strechy na hasičskej zbrojnici a poďakovanie     
    Spoločenstvu bývalých urbarialistov Turzovka
c/ Schválenie plánu zimnej údržby v Obci Klokočov
d/ Správa o informačných tabuliach obce Klokočov
e/ Informácie o príprave zapojenia sa obce do rekonštrukcie zastávok
f/  Informácie k zriadeniu komunitného bývania v Obci Klokočov
g/ Schválenie zámeru výstavby nájomných bytov v Obci Klokočov

30. Diskusia
31. Záver

Hlasovanie:
ZA 7 Vlasta Kašíková, Ján Furdan, Pavol Čagaľa, Róbert

Vlček,  Mgr.  Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína
Šamajová, Štefan Želiecký, 

PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA

HLASOVANIA
0 -

Prítomnosť/kvórum: 7/4
Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 139/2023 zo dňa 14.12.2023

Bod programu č.   6     Správa o     plnení uznesení z     posledných zastupiteľstiev  
Poslanci nemali k predmetnému bodu rokovania žiadne doplňujúce otázky. 

Návrh  na  uznesenie:  Obecné  zastupiteľstvo  A/  berie  na  vedomie        Správu o plnení
uznesení z posledných zasadnutí OcZ ako informatívnu
Hlasovanie:

ZA 7 Vlasta Kašíková, Ján Furdan, Pavol Čagaľa, Róbert
Vlček,  Mgr.  Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína
Šamajová, Štefan Želiecký, 

PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA

HLASOVANIA
0 -

Prítomnosť/kvórum: 7/4
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Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 140/2023 zo dňa 14.12.2023
Bod programu č.   7 Návrh na schválenie delegovaných zástupcov zriaďovateľa do rady  
školy
Do rady školy navrhuje starosta  obce členov:  Mgr.  David Kratochvíl,  Emília  Krišťáková,
Jarmila Čečotková, Eva Koperová

Návrh na uznesenie:  Obecné zastupiteľstvo A/ schvaľuje  členov do školskej rady: David
Kratochvíl, Emília Krišťáková, Jarmila Čečotková, Eva Koperová     
  
Hlasovanie:

ZA 7 Vlasta Kašíková, Ján Furdan, Pavol Čagaľa, Róbert
Vlček,  Mgr.  Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína
Šamajová, Štefan Želiecký, 

PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA

HLASOVANIA
0 -

Prítomnosť/kvórum: 7/4
Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 141/2023 zo dňa 14.12.2023

Bod programu č.   8    Návrh rozpočtu ZŠ, MŠ a     CVČ Klokočov na rok 2024  
Vstupnú informáciu  k rozpočtu pre ZŠ Klokočov na rok 2024 podala  Ing.  Jarmila

Krišťáková, riaditeľka ZŠ Klokočov.
Starosta obce sa k predmetnému bodu rokovania vyjadril, že z ekonomického hľadiska

je veľmi ťažká doba. Avšak vzdelanie našich detí je veľmi dôležité a snažíme sa so školskými
zariadeniami  spolupracovať  a podporovať  ich  v čo  najväčšej  možnej  miere.  Poďakoval
riaditeľom,  učiteľom  a žiakom  za  výbornú  spoluprácu  s  obcou.  Vždy  sa  zúčastňujú   na
kultúrnych podujatiach obce  a výborne ju prezentujú. 
Návrh  na  uznesenie:  Obecné  zastupiteľstvo  A/  schvaľuje       Rozpočet  ZŠ,  ŠJ,  ŠKD
Klokočov na rok 2024
Hlasovanie:

ZA 7 Vlasta Kašíková, Ján Furdan, Pavol Čagaľa, Róbert
Vlček,  Mgr.  Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína
Šamajová, Štefan Želiecký, 

PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA

HLASOVANIA
0 -

Prítomnosť/kvórum: 7/4
Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 142A/2023 zo dňa 14.12.2023

Vstupnú informáciu k rozpočtu pre MŠ Klokočov podala Vlasta Kašíková. 
K predmetnému bodu rokovania nemali poslanci žiadne ďalšie otázky. Následne dal starosta
obce o návrhu uznesenia hlasovať. 
Návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo A/ schvaľuje      Rozpočet MŠ Klokočov na rok
2024
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Hlasovanie:
ZA 7 Vlasta Kašíková, Ján Furdan, Pavol Čagaľa, Róbert

Vlček,  Mgr.  Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína
Šamajová, Štefan Želiecký, 

PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA

HLASOVANIA
0 -

Prítomnosť/kvórum: 7/4
Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 142B/2023 zo dňa 14.12.2023

Vstupnú informáciu k rozpočtu pre CVČ Klokočov podal PeadDr. Ľubomír Kadura.
Informoval, že rozpočet je navýšený o jeden záujmový útvar – konkrétne futbalový. Bol by
krúžok pre mladších aj starších žiakov. 
Ing.  Radoslav  Zajac  MBA,  LL.M  /starosta  obce/  - poďakoval  CVČ  za  spoluprácu.
Doposiaľ nebol zriadený žiaden futbalový krúžok, v ktorom by mohli začínať aj menšie deti
do 6 rokov, čo je pre budovanie futbalu v obci dôležité. Budúci rok máme v pláne vytvoriť
podmienky pre kategóriu futbalistov 6-9 rokov. 

K predmetnému  bodu  rokovania  poslanci  nemali  žiadne  doplňujúce  otázky.  Následne  dal
starosta obce hlasovať: 
Návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo A/ schvaľuje      Rozpočet CVČ   Klokočov na
rok 2024
Hlasovanie:

ZA 7 Vlasta Kašíková, Ján Furdan, Pavol Čagaľa, Róbert
Vlček,  Mgr.  Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína
Šamajová, Štefan Želiecký, 

PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA

HLASOVANIA
0 -

Prítomnosť/kvórum: 7/4
Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 142C/2023 zo dňa 14.12.2023

Bod programu č.   8 b/   Rozpočtového opatrenie č. 1/2023 pre ZŠ Klokočov  
                                     Rozpočtové opatrenie č. 1/2023 pre CVČ Klokočov 
Vstupnú informáciu k predmetnému bodu podala Vlasta Kašíková. Informovala poslancov že
v rozpočtovom opatrení  sú  finančné prostriedky z projektov,  ktoré  neboli  zakomponované
v rozpočte.

Návrh na uznesenie:  Obecné zastupiteľstvo A/ schvaľuje    Rozpočtové opatrenie č. 1/2023
ZŠ Klokočov

ZA 6 Vlasta  Kašíková,  Ján  Furdan,  Róbert  Vlček,  Mgr.
Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína  Šamajová,  Štefan
Želiecký, 

PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA 0 -
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HLASOVANIA
NEPRÍTOMNÝ 1 Pavol Čagaľa

Prítomnosť/kvórum: 7/4
Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 143A/2023 zo dňa 14.12.2023

Vstupnú informáciu k bodu rokovania Rozpočtové opatrenie č. 1/2023 pre CVČ Klokočov
podala  Vlasta  Kašíková.  Informovala,  že  v rozpočtovom  opatrení  je  uvedená  doplatená
dotácia z obecného úradu. 
Návrh na uznesenie:  Obecné zastupiteľstvo A/ schvaľuje    Rozpočtové opatrenie č. 1/2023
CVČ  Klokočov
Hlasovanie:

ZA 7 Vlasta Kašíková, Ján Furdan, Pavol Čagaľa, Róbert
Vlček,  Mgr.  Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína
Šamajová, Štefan Želiecký, 

PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA

HLASOVANIA
0 -

Prítomnosť/kvórum: 7/4
Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 143B/2023 zo dňa 14.12.2023

Bod programu č.   9   Schválenie Novelizácie  č. 1/2023 k     VZN obce Klokočov č. 7/2022 za  
komunálne odpady a     drobné stavebné odpady na území obce Klokočov  
Ing. Radoslav Zajac MBA, LL.M /starosta obce/ - informoval poslancov, že od 01.01.2024
mali  byť  zavedené  ďalšie  poplatky  za  triedenie  odpadu.  Tým,  že  vláda  sa  zmenila,  táto
legislatíva  v odpadovom hospodárstve  je  posunutá  na  rok 2025.  Je  to  ale  fakt,  ktorý  nás
dobehne. V súčasnej dobe máme účtovanie z TKO Semeteš na priame náklady – to znamená,
že vývoz je  účtovaný od najazdeného kilometra /priemerne  auto  najazdí  100km za jeden
odvoz/. Združenie TKO Semeteš má k svojej činnosti potrebné určité stroje, zariadenia a tým
že sa netvorila rezerva, teraz od nás žiadajú príspevok vyrátaný na základe zriaďovateľského
príspevku na nákup vysokozdvižného vozíka v sume cca 3200 eur.  Budúci rok musí obec
zvýšiť aj separáciu. 
Mgr. Paula Pápolová /zamestnanec obce/ - návrh dodatku VZN o miestnom poplatku za
komunálne odpady a drobné stavebné odpady bol zverejnený na úradnej tabuli a web stránke
obce od 29.11.2023. Počas vyvesenia neboli podané žiadne pripomienky. Obec pri ustanovení
výšky  miestneho  poplatku  za  komunálny  odpad  a DSO  sa  vychádzalo  zo  skutočných
nákladov  obce  na  nakladanie  s komunálnym  odpadom  a drobným  stavebným  odpadom.
Návrh poplatku na rok 2024 je vo výške 40,26 € to znamená sadzba 0,110 € paušálne za
osobu a kalendárny deň.  Ďalej  informovala,  že  pokiaľ  od roku 2025 bude už legislatívna
povinnosť, aby komunálny odpad prechádzal triedením, podľa teraz dostupných informácií po
prepočte by ročný poplatok  vychádzal na cca 57 € na osobu.

V diskusii sa jednotliví poslanci vyjadrili k výške poplatku za komunálny odpad. 
Štefan Želiecký /poslanec obce/ - je to veľký nárast na sumu 40,26 €. Navrhuje 38 €
Ing.  Katarína  Šamajová  /poslanec  obce/  –  na  základe  uvedených  skutočností  súhlasí
s poplatkom 40,26 €. Ľudia si musia uvedomiť, že triedenie odpadu je potrebné. Aj keď je to
vysoká čiastka, pristúpila by na uvedenú sumu a vidí, že vo VZN sú aj úľavy. 
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Vlasta Kašíková  /poslanec obce/ – súhlasí  so sumou. Je to všade v obciach,  mestách aj
v televíznych novinách, že obce sú nútené poplatky zvyšovať
Ján Furdan /poslanec obce/  – súhlasí
Pavol Čagaľa /poslanec obce/ -  súhlasí s navýšením poplatku
Mgr. Anna Zajacová /poslankyňa obce/ - súhlasí so sumou 40€
Róbert Vlček /poslanec obce/ - nechal by to na sume 40,26 €, počíta že aj skladočné sa bude
určite zvyšovať a tento poplatok nezohľadňuje, že sa bude skladočné zvyšovať
Ing.  Radoslav  Zajac  MBA,  LL.M /starosta  obce/  –  vyjadril  sa,  že  už  má  pripravené
niektoré riešenia, na ktoré sa bude musieť v roku 2024 zamerať tak, aby sa zvýšila miera
separovania v obci.
Ďalej navrhuje tento rok poskytnúť úľavu 10% seniorom nad 62 rokov a dať možnosť platiť
poplatok polročne. V budúcnosti budeme opäť hľadať ďalšie možnosti, ako poskytnúť úľavy
aj ďalšej skupine obyvateľov.

V diskusii  následne  sa  poslanci  dohodli  a súhlasili  so  sumou  40,26  €  vzhľadom  na
skutočnosť,  že  bude  poskytnutá  úľava  10% aj  pre  dôchodcov.  Poslanec  Štefan  Želiecky
nesúhlasil so sumou 40,26 €.
Následne poslanci súhlasili s rozložením poplatku na dve splátky, pričom 1. polovica splátky
bude zaplatená do 30.06.2024 a 2. polovica splátky do 31.10.2024
V diskusii následne poslanci odsúhlasili úľavu pre seniorov nad 62 rokov vo výške 10%. 
Úľava 30% pre občanov s preukazom ZŤPS bola ponechaná. 

Návrh  na  uznesenie:  Obecné  zastupiteľstvo  A/  schvaľuje  Dodatok  č.  1  k Všeobecne
záväznému nariadeniu obce č. 7/2022 o miestnom poplatku za  komunálne odpady a drobné
stavebné odpady na území obce Klokočov s úpravami  
     
Hlasovanie:

ZA 7 Vlasta Kašíková, Ján Furdan, Pavol Čagaľa, Róbert
Vlček,  Mgr.  Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína
Šamajová, Štefan Želiecký, 

PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA

HLASOVANIA
0 -

Prítomnosť/kvórum: 7/4
Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 144/2023 zo dňa 14.12.2023
Dodatok k VZN tvorí prílohu zápisnice.

Bod programu č.   10    Schválenie  Novelizácie  č.  1/2023 k     VZN o     miestnych daniach č.  
8/2022  na území obce Klokočov
Vstupnú  informáciu  k predmetnému  bodu  rokovania  podala  Ing.  V.  Gajdičiarová,
zamestnanec OÚ. Dodatok je predložený v zmysle novelizácie zákona o miestnych daniach
v časti  daní  za ubytovanie.  V predloženom návrhu sú upresnené podmienky na podávanie
daňových priznaní alebo hlásenia daňovej povinnosti. V návrhu dodatku je uvedená sadzba
dane 0,50 € na osobu a prenocovanie. 
Ing. Radoslav Zajac MBA, LL.M /starosta obce/ - informoval poslancov, že okolité obce
zvyšujú  dane  z nehnuteľností  o výšku inflácie,  čo  je  12,6  %.  V našej  obci  sme  pristúpili
k zvyšovaniu poplatku za komunálny odpad, preto navrhuje aby sa dane nezvyšovali. Ďalej
vysvetlil, že daň z ubytovania obec odvádza vo výške 0,50 € za noc OCR Kysuce, ktorá nám
to vracia späť formou príspevku na rozvoj turistického ruchu v obci. V súčasnej dobe sa valná
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rada OCR Kysuce dohodla, že obciam bude vrátený príspevok vo výške 80%. Navrhuje tento
poplatok  zvýšiť.  Tieto  finančné  prostriedky  môžeme  použiť  na  rozvoj  cestovného  ruchu
v našej  obci  a zviditeľnenie.  Zvýšenie  sa  nebude  týkať  našich  občanov.  Zároveň  dňa
26.12.2023  pozval  všetkých  na  slávnostné  otvorenie  veľkej  drevenej  hojdačky  v časti
Podjavorová. 

Poslanci  v diskusii  súhlasia  so  zvýšením sadzby dane  na  osobu a prenocovanie  na
sumu 1 euro. Zároveň budú mať ubytovatelia očíslované a opečiatkované knihy o ubytovaní.

Návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo A/ schvaľuje      Novelizáciu č. 1 k Všeobecne
záväznému  nariadeniu  obce  č.  8/2022  o miestnych  daniach  na  území  Obce  Klokočov
s úpravami

Hlasovanie:
ZA 7 Vlasta Kašíková, Ján Furdan, Pavol Čagaľa, Róbert

Vlček,  Mgr.  Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína
Šamajová, Štefan Želiecký, 

PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA

HLASOVANIA
0 -

Prítomnosť/kvórum: 7/4
Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 145/2023 zo dňa 14.12.2023

Bod programu č.   11 A/   Návrh rozpočtu DHZO Klokočov na rok 2024  
Vstupnú  informáciu  k predmetnému  bodu  rokovania  podala  Ing.  Jana  Horčičáková,
zamestnanec OÚ. V rozpočte sú zahrnuté finančné prostriedky pre DHZO Klokočov vo výške
9.000€. 
Ing. Radoslav Zajac MBA, LL.M /starosta obce/ - z rozpočtu obce je zateplenie budovy
veľmi náročné zafinancovať, preto hľadáme aj iné možnosti cez projekty. Budovy hasičskej
zbrojnice je potrebné skolaudovať. Poďakoval veliteľovi DHZO Klokočov a členom za ich
nezištnú pomoc v každej situácii alebo pri odstraňovaní následkov kalamít.

V diskusii  poslanci súhlasili s uvedeným rozpočtom pre DHZO Klokočov. 
Návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo A/ schvaľuje   Rozpočet pre DHZO Klokočov vo
výške 9.000 € na rok 2024
  Hlasovanie:

ZA 6 Vlasta  Kašíková,  Ján  Furdan,  Pavol  Čagaľa,  Mgr.
Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína  Šamajová,  Štefan
Želiecký, 

PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA

HLASOVANIA
0 -

NEPRÍTOMNÝ 1 Róbert Vlček
Prítomnosť/kvórum: 7/4
Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 146/2023 zo dňa 14.12.2023

B/ Žiadosť o     poskytnutie dotácie z     rozpočtu Obce Klokočov v     roku 2024 OZ Stella Spei  
pre neurologické ochorenia
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Vstupnú  informáciu  k predmetnému  bodu  rokovania  podala  Ing.  Jana  Horčičáková,
zamestnanec OÚ. 
V diskusii poslanci navrhujú dotáciu pre občianske združenie vo výške 300€.
Návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo A/ schvaľuje        Žiadosť o poskytnutie dotácie
z rozpočtu Obce Klokočov na rok 2024  vo výške 300 € žiadateľovi  OZ STELLA SPEI so
sídlom Horelica 445, 022 01 Čadca

Hlasovanie:
ZA 7 Vlasta Kašíková, Ján Furdan, Pavol Čagaľa, Róbert

Vlček,  Mgr.  Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína
Šamajová, Štefan Želiecký, 

PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA

HLASOVANIA
0 -

Prítomnosť/kvórum: 7/4
Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 147/2023 zo dňa 14.12.2023

C/  Žiadosť o     poskytnutie  dotácie  z     rozpočtu Obce Klokočov v     roku 2024 TJ Slovan  
Klokočov
Vstupnú  informáciu  k predmetnému  bodu  rokovania  podal  starosta  obce.  Dotácia  sa  im
schvaľuje  každoročne  a teraz  v prípade  potreby  bude  dofinancovaný  aj  tréner  nových
futbalových krúžkov. Poďakoval  sa TJ Slovan Klokočov za prezentáciu obce  a dodal,  že
preto je veľmi dôležitý, preto budeme aj v budúcnosti futbal podporovať.

Návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo A/ schvaľuje        Žiadosť o poskytnutie dotácie
z rozpočtu Obce Klokočov vo výške 10.000 € pre TJ Slovan 
     Klokočov
Hlasovanie:

ZA 7 Vlasta Kašíková, Ján Furdan, Pavol Čagaľa, Róbert
Vlček,  Mgr.  Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína
Šamajová, Štefan Želiecký, 

PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA

HLASOVANIA
0 -

Prítomnosť/kvórum: 7/4
Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 148/2023 zo dňa 14.12.2023

d/  Žiadosť  o     poskytnutie  dotácie  z     rozpočtu  Obce  Klokočov  v     roku  2024  Bimaček  –  
Kysucká ľudová tvorba, O.Z.
Vstupnú informáciu k predmetnému bodu rokovania podal starosta obce Ing. Radoslav Zajac.
Na Hlaviciach ostal voľný priestor v bytovke č.s. 1083, ktorý obec využila a poskytla tieto
priestory  občianskemu  združeniu  Bimaček.  Verí,  že  priestory  budú  zmysluplne  využité
v prospech obce a Bimaček zastúpený MUDr. Jozefom Marcom dokáže obec reprezentovať.
Budúci rok je plánované slávnostné otvorenie vynovených priestorov. Menili sa tam dvere,
maľovali sa steny a bude sa meniť aj  sociálne zariadenie.  Kultúra je veľmi dôležitá a pán
doktor Jozef Marec je ten správny človek, ktorý dokáže podporiť kultúrne hodnoty a tradície.
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Návrh na uznesenie:  Obecné zastupiteľstvo A/ schvaľuje     Žiadosť o poskytnutie dotácie
z rozpočtu Obce Klokočov vo výške 500 € pre Bimaček – Kysucká ľudová tvorba, OZ, so
sídlom Podvysoká 409, 023 57  Podvysoká

Hlasovanie:
ZA 7 Vlasta Kašíková, Ján Furdan, Pavol Čagaľa, Róbert

Vlček,  Mgr.  Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína
Šamajová, Štefan Želiecký, 

PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA

HLASOVANIA
0 -

Prítomnosť/kvórum: 7/4
Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 149/2023 zo dňa 14.12.2023

e/ Žiadosť o     finančné prostriedky pre Folklórnu skupinu Klokočov  
Na obecné zastupiteľstvo bola predložená žiadosť od folklórnej skupiny Klokočov o finančné
prostriedky na nákup krojov.  Starosta  obce si  váži  prácu FS Klokočov a požiadal,  aby sa
vyjadrili aj poslanci. 
Ing.  Katarína  Šamajová  /poslanec  obce/  -  opýtala  sa,  či  majú  formu  občianskeho
združenia, neziskovú organizáciu. Absentuje tu aj detský folklórny súbor
Róbert Vlček /poslanec obce/ - finančné prostriedky im refundovať
Ing. Jana Horčičáková /zamestnanec obce/ – refundácia nie je možná. Vlastníkom krojov
by bola výhradne obec
Ing. Radoslav Zajac MBA, LL.M /starosta obce/  - navrhuje osobne sa stretnúť s vedúcim
skupiny a prezistiť, či majú oficiálne zriadený súbor prípadne majú napr. formu občianskeho
združenia

Návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo A/ odročuje      Žiadosť o finančné prostriedky
pre Folklórnu skupinu Klokočov.  
Hlasovanie:

ZA 7 Vlasta Kašíková, Ján Furdan, Pavol Čagaľa, Róbert
Vlček,  Mgr.  Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína
Šamajová, Štefan Želiecký, 

PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA

HLASOVANIA
0 -

Prítomnosť/kvórum: 7/4
Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 150/2023 zo dňa 14.12.2023

Bod programu č.   12     Novelizácia  č.  20/2023  Všeobecne  záväzného  nariadenia  Obce  
Klokočov č.  3/2012 o     určení  výšky dotácie  na prevádzku a     mzdy na dieťa materskej  
školy a     školských zariadení so sídlom na území obce Klokočov  
Predmetom úpravy Novelizácie č. 20/2023 Všeobecne záväzného nariadenia Obce Klokočov
č. 3/2012 o určení výšky dotácie na prevádzky a mzdy na dieťa materskej školy a školských
zariadení so sídlom na území obce Klokočov je dotácia na rok 2024 schválená v rozpočte MŠ,
ŠKD, CVČ Klokočov a školskú jedáleň na rok 2024.

Návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo A/ schvaľuje Novelizáciu č. 20/2023 Všeobecne
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záväzného nariadenia Obce Klokočov č. 3/2012 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy
na dieťa materskej školy a školských zariadení so sídlom na území obce Klokočov 
 Hlasovanie:

ZA 7 Vlasta Kašíková, Ján Furdan, Pavol Čagaľa, Róbert
Vlček,  Mgr.  Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína
Šamajová, Štefan Želiecký, 

PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA

HLASOVANIA
0 -

  Prítomnosť/kvórum: 7/4
Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 151/2023 zo dňa 14.12.2023

Po   prejednaní  bodu  č.  12  dal  starosta  obce  slovo  občanovi  obce  Klokočov  p.
Miroslavovi Rudinskému. Celé znenie diskusie tvorí prílohu k zápisnici na zvukovej nahrávke
z ôsmeho zasadnutia OcZ a je zverejnené na internetovej stránke obce Klokočov.

Bod programu č.   13    Stanovisko hlavnej kontrolórky k     návrhu programového rozpočtu  
obce Klokočov na roky 2024-2026
Vstupnú  informáciu  k predmetnému  bodu  podala  Anna  Gulčíková,  kontrolórka  obce.
Rozpočet  je  zostavený  v súlade  so  zákonom č.  583/2007 Z.z.  o rozpočtových  pravidlách.
Návrh programového rozpočtu za rok 2024 odporúča schváliť

Návrh  na  uznesenie:  Obecné  zastupiteľstvo  A/  berie  na  vedomie  Stanovisko  hlavnej
kontrolórky k návrhu programového rozpočtu obce Klokočov na roky 2024 - 2026
Hlasovanie:

ZA 7 Vlasta Kašíková, Ján Furdan, Pavol Čagaľa, Róbert
Vlček,  Mgr.  Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína
Šamajová, Štefan Želiecký, 

PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA

HLASOVANIA
0 -

  Prítomnosť/kvórum: 7/4
Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 152/2023 zo dňa 14.12.2023

Bod programu č.   14   Návrh programového rozpočtu obce Klokočov na roky 2024-2026  
Vstupnú  informáciu  k predmetnému  bodu  rokovania  podala  Ing.  Jana  Horčičáková,
zamestnanec obce.  Informovala poslancov o jednotlivých programoch v rozpočte.  Obci  sa
podarilo investovať do kvalitnejšej údržby ciest cca 31.700 €. V roku 2023 sa obci podarilo
získať z Ministerstva financií na údržbu ciest 20.000€ a finančné prostriedky boli refundované
aj z kalamít vo výške cca 47.000€.
Ing. Radoslav Zajac MBA, LL.M /starosta obce/ - vysvetlil, že čo sa týka kalamít, v roku
2023 sme mali 3 kalamity. Na odstránenie následkov kalamít musí obec najskôr použiť svoje
vlastné finančné prostriedky a až potom ide žiadosť o preplatenie na Okresný úrad Čadca.
Kým žiadosť prejde celým procesom, trvá to 6-8 mesiacov, kým obci finančné prostriedky
refundujú.  Ďalej vysvetlil, že pri veternej kalamite boli rozsiahle poškodenia na obecnom
rozhlase, verejnom osvetlení, ktoré sa opravovali dlhodobo. Toto už neboli  záchranné práce.
Obec musela všetky opravy financovať z vlastných finančných prostriedkov, nakoľko ľudia
chcú, aby sa svietilo a hral rozhlas.
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Návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Programový rozpočet obce Klokočov
na rok 2024 - 2026
Hlasovanie:

ZA 7 Vlasta Kašíková, Ján Furdan, Pavol Čagaľa, Róbert
Vlček,  Mgr.  Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína
Šamajová, Štefan Želiecký, 

PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA

HLASOVANIA
0 -

  Prítomnosť/kvórum: 7/4
Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 153/2023 zo dňa 14.12.2023

Bod programu č.   15   Návrh Rozpočtového opatrenia č. 4/2023  
Vstupnú  informáciu  k predmetnému  bodu  rokovania  podala  Ing.  Jana  Horčičáková,
zamestnanec obce. Informovala poslancov o jednotlivých položkách  v príjmoch a výdajoch. 

Poslanci nemali k predmetnému bodu rokovania ďalšie doplňujúce otázky, starosta obce dal
o návrhu uznesenia hlasovať. 

Návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Rozpočtové opatrenie Obce Klokočov
č. 4/2023
Hlasovanie:

ZA 7 Vlasta Kašíková, Ján Furdan, Pavol Čagaľa, Róbert
Vlček,  Mgr.  Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína
Šamajová, Štefan Želiecký, 

PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA

HLASOVANIA
0 -

  Prítomnosť/kvórum: 7/4
Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 154/2023 zo dňa 14.12.2023

Bod  programu  č.   16    Monitorovacia  správa  k     plneniu  programového  rozpočtu  Obce  
Klokočov – Správa o     hospodárení k     30.09.2023  
Vstupnú  informáciu  k predmetnému  bodu  rokovania  podala  Ing.  Jana  Horčičáková,
zamestnanec obce. 

Poslanci nemali k predmetnému bodu rokovania ďalšie doplňujúce otázky, starosta obce dal
o návrhu uznesenia hlasovať. 

Návrh na uznesenie:  Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie       Monitorovaciu správu
k plneniu programového rozpočtu Obce Klokočov – Správa  o hospodárení k 30.09.2023

Hlasovanie:
ZA 7 Vlasta Kašíková, Ján Furdan, Pavol Čagaľa, Róbert

Vlček,  Mgr.  Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína
Šamajová, Štefan Želiecký, 

PROTI 0 -
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ZDRŽAL  SA
HLASOVANIA

0 -

Prítomnosť/kvórum: 7/4
Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 155/2023 zo dňa 14.12.2023

Bod programu č.   17    Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na I. polrok  
2024
Vstupnú  informáciu  k predmetnému bodu  rokovania  podala  Anna  Gulčíková,  kontrolórka
obce.  Informovala  o jednotlivých bodoch v návrhu plánu kontrolnej  činnosti  na I.  polrok
2024. 

Návrh  na  uznesenie:  Obecné  zastupiteľstvo  schvaľuje  Plán  kontrolnej  činnosti  hlavnej
kontrolórky Obce Klokočov na I. polrok 2024      

Hlasovanie:
ZA 7 Vlasta Kašíková, Ján Furdan, Pavol Čagaľa, Róbert

Vlček,  Mgr.  Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína
Šamajová, Štefan Želiecký, 

PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA

HLASOVANIA
0 -

Prítomnosť/kvórum: 7/4
Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 156/2023 zo dňa 14.12.2023

Bod programu č.   18       Zmluva č. 01/2023 o     združení finančných prostriedkov formou  
vkladov zakladateľov do Združenia TKO Semeteš n.o. – schválenie
Ing.  Radoslav Zajac MBA, LL.M /starosta obce/ -informoval,  že  sa  jedná  o obstaranie
stroja  vysokozdvižného  vozíka s prídavným zariadením Združením TKO Semeteš.  Podľa
počtu  obyvateľov v zakladateľskej  zmluve bola  obci  Klokočov vypočítaná  suma 3.200 €,
ktorou  sa  má  podieľať  na  financovaní  uvedeného  stroja.  V zakladateľskej  zmluve  je
uvedených 2800 obyvateľov, ale v súčasnej dobe ich máme cca 2100.

Návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo súhlasí      s poskytnutím finančného príspevku
na  vysokozdvižný  vozík  s prídavným  zariadením  vo  výške  3.202,39  €  Združeniu  TKO
Semeteš,  n.o.,  Semeteš  439,  023 54  Turzovka v prípade,  ak budú súhlasiť  s poskytnutím
finančného príspevku ostatné členské obce Združenia TKO Semeteš, n.o.
 
Hlasovanie:

ZA 7 Vlasta Kašíková, Ján Furdan, Pavol Čagaľa, Róbert
Vlček,  Mgr.  Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína
Šamajová, Štefan Želiecký, 

PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA

HLASOVANIA
0 -

Prítomnosť/kvórum: 7/4
Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 157/2023 zo dňa 14.12.2023
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Bod  programu  č.   24    Žiadosť  o     odkúpenie  pozemkov  –  p.  František  Korček,  bytom  
Klokočov
Vstupnú  informáciu  k predmetnému  bodu  rokovania  podala  Ing.  V.  Gajdičiarová,
zamestnanec obce. Na obecný úrad v Klokočove bola doručená dňa 23.10.2023 žiadosť od p.
Korčeka F. o odkúpenie pozemkov, na ktorých by si chcel postaviť rodinný dom. Jedná sa
o pozemky,  ktoré  sa  nachádzajú  v časti  obce  Klokočov  –  Kršeľ.  Predtým  bola  táto  časť
pamiatková zóna, ale teraz je už zrušená. 
Vlasta Kašíková /poslanec obce/  -  opýtala sa,  či  je tam predpoklad,  žeby obec uvedený
pozemok potrebovala 
Ing. Radoslav Zajac MBA, LL.M /starosta obce/ - nie je zástancom odpredávania obecných
pozemkov.  Aj  keď  v súčasnosti  nemáme  zámer  na  uvedenom  obecnom  pozemku  niečo
realizovať,  ale  musíme  nastaviť  podmienky  pre  všetkých  rovnako,  to  znamená,  že  aj
v minulosti sa obecné pozemky vo väčšej rozlohe nepredávali
Ján Furdan /poslanec obce/ - už sme občanom zamietli odpredaj obecných pozemkov 
Róbert Vlček /poslanec obce/  - pokiaľ by v obci nastala taká situácia, že sa budú obecné
pozemky predávať, potom záujemci sa môžu informovať

Návrh na uznesenie:  Obecné  zastupiteľstvo  neschvaľuje  predaj  pozemkov vo vlastníctve
obce, nakoľko obec v súčasnej dobe nemá zámer obecné pozemky predať
Hlasovanie:

ZA 7 Vlasta Kašíková, Ján Furdan, Pavol Čagaľa, Róbert
Vlček,  Mgr.  Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína
Šamajová, Štefan Želiecký, 

PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA

HLASOVANIA
0 -

Prítomnosť/kvórum: 7/4
Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 158/2023 zo dňa 14.12.2023

Bod  programu  č.   19       Zmluva  o     poskytnutí  príspevku  k     zabezpečeniu  zberu  
komunálneho odpadu obcou Staré Hamry
Vstupnú informáciu k predmetnému bodu rokovania podala Mgr. Paula Pápolová, zamestanec
obce.  V časti  obce  Biely  Kríž  mala  obec  kontajner,  ktorý  následne  odobrala.  Uvedená
problematika bola prejednávaná aj na obecnom zastupiteľstve a bolo schválené, že polovica
z poplatku, ktorú vyberieme od poplatníkov z uvedenej lokality, bude refundovaná obci Staré
Hamry. Poplatky boli prepočítané na polovicu. Vznikol problém, nakoľko česká legislatíva im
neumožňuje vyberať poplatok  tak, ako bolo dohodnuté. 
Ing.  Radoslav  Zajac  MBA,  LL.M  /starosta  obce/ -  na  základe  uvedenej  skutočnosti
spoločne s pani starostkou zo Starých Hámer hľadali spoločné riešenia tak, aby sa situácia
vyriešila. Dohoda je pre obec lepšia, ako keby sme odpad zvážali sami a je neprijateľné, aby
Staré Hámry odpad zvážali a my vyberali poplatky.
Mgr. Paula Pápolová, /zamestnanec obce/ -  riešením je predložená Zmluva o poskytnutí
príspevku k zabezpečeniu zberu komunálneho odpadu obcou Staré Hámry. Suma v zmluve je
stanovená po prepočítaní nákladov na odvoz odpadu obcou Staré Hámry aj obcou Klokočov. 
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Návrh  na  uznesenie:  Obecné  zastupiteľstvo  schvaľuje    Zmluvu  o poskytnutí  príspevku
k zabezpečení zberu komunálneho odpadu prostredníctvom systému zavedeného obcou Staré
Hamry

Hlasovanie:
ZA 7 Vlasta Kašíková, Ján Furdan, Pavol Čagaľa, Róbert

Vlček,  Mgr.  Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína
Šamajová, Štefan Želiecký, 

PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA

HLASOVANIA
0 -

Prítomnosť/kvórum: 7/4
Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 159/2023 zo dňa 14.12.2023

Bod programu č.   20      Delegovanie  zástupcu  Obce  Klokočov  do  Správnej  rady TKO  
Semeteš n.o.
Ing. Radoslav Zajac MBA, LL.M /starosta obce/  - informoval poslancov, že na OÚ bola
doručená žiadosť o vystúpenie p. Roberta Vlčka zo Správnej rady TKO Semeteš. Poďakoval
mu za jeho prácu v TKO Semeteš. 
Róbert  Vlček /poslanec obce/ -  vyjadril  sa,  že  bude lepšie  keď tam bude štatutár  obce.
Koľkokrát sa aj hlasuje o finančných veciach, ktorými sa finančne zaväzuje za obec a on ako
poslanec nemá právo finančne sa zaviazať, že obec bude niečo robiť

Návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo A/ berie na vedomie   vzdanie sa funkcie člena
Róberta Vlčka v Správnej rade TKO Semeteš
Hlasovanie:

ZA 7 Vlasta Kašíková, Ján Furdan, Pavol Čagaľa, Róbert
Vlček,  Mgr.  Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína
Šamajová, Štefan Želiecký, 

PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA

HLASOVANIA
0 -

B/ schvaľuje 
     za člena do Správnej rady TKO Semeteš starostu obce Klokočov 
     Ing. Radoslava Zajaca, MBA, LL.M. 

Hlasovanie:
ZA 7 Vlasta Kašíková, Ján Furdan, Pavol Čagaľa, Róbert

Vlček,  Mgr.  Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína
Šamajová, Štefan Želiecký, 

PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA

HLASOVANIA
0 -

Prítomnosť/kvórum: 7/4
Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
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Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 160/2023 zo dňa 14.12.2023

Bod programu č.   21   Správa o     nedoplatkoch na DzN a     dani za psa, komunálnom odpade,  
elektrická energia, na nájomnom, na preddavku na kúrení k     31.10.2023  
V predmetnom bode rokovania pracovníčky obecného úradu informovali o výške nedoplatkov
na dani z nehnuteľnosti, dani za psa, komunálnom odpade, elektrickej energie, nájomnom a na
preddavku na kúrení k 31.10.2023
Ing.  Radoslav  Zajac  MBA,  LL.M  /starosta  obce/   -  do  najbližšieho  obecného
zastupiteľstva pripraviť správu, aké opatrenia sa robia, čo sa týka vymáhania nedoplatkov.
Porovnanie rokov 2021, 2022, 2023
Návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo A/ berie na vedomie   Správu o nedoplatkoch na
dani z nehnuteľnosti, dani za psa, komunálnom odpade, elektrická  energia, na nájomnom, na
preddavku  na kúrení k 31.10.2023

Hlasovanie:
ZA 7 Vlasta Kašíková, Ján Furdan, Pavol Čagaľa, Róbert

Vlček,  Mgr.  Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína
Šamajová, Štefan Želiecký, 

PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA

HLASOVANIA
0 -

Prítomnosť/kvórum: 7/4
Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 161/2023 zo dňa 14.12.2023

Odchod poslanca Pavla Čagaľu o 12:40 h

Bod  programu  č.   22    Informatívna  správa  o     zatavených  exekúciách  –  návrh  na  
schválenie odpisu pohľadávky
Elena Stopková /zamestanec OÚ/ -  voči povinnému p. Turčákovi bolo vedené exekúčne
konanie. Na OÚ bolo doručené upovedomenie o zastavení exekúcie. Obec Klokočov zaplatila
náhrady výdavkov za exekúčne konanie vo výške 72 eur.
Ing.  Veronika  Gajdičiarová  /zamestnanec  OÚ/ -   voči  povinnému  p.  Okuliarovi  bolo
vedené exekúčne konanie na vymáhanie poplatku za komunálny odpad. Obci bolo doručené
upovedomenie o zastavení exekúcie, nakoľko pri vedenej exekúcii sa do 5 rokov od začatia
exekúcie nepodarilo zistiť majetok alebo príjmy povinného. 

Návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo A/  berie  na vedomie    Správu o zastavených
exekúciách podaných obcou Klokočov
B/ schvaľuje   Odpis pohľadávky vo výške 49 € za poplatok za komunálny odpad a drobný
stavebný  odpad  od  povinného:  Okuliar  J.,  bytom  Turzovka,  z dôvodu  doručenia
upovedomenia  o zastavení  exekúcie,  nakoľko  sa  nepodarilo  zistiť  majetok  alebo  príjmy
menovaného.
Hlasovanie:

ZA 6 Vlasta Kašíková, Ján Furdan,  Róbert  Vlček, Mgr.
Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína  Šamajová,  Štefan
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Želiecký, 
PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA

HLASOVANIA
0 -

NEPRÍTOMNÝ 1 Pavol Čagaľa

Prítomnosť/kvórum: 6/4
Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 162/2023 zo dňa 14.12.2023

Bod programu č.   23    Schválenie  vypracovania  znaleckého  posudku na  parcelu  CKN  
5083/2 k     prevodu  
Vstupnú  informáciu  k predmetnému  bodu  rokovania  podala  Ing.  V.  Gajdičiarová,
zamestnanec OÚ. Parcela CKN 5083/2 - zastavaná plocha o výmere 152m² sa nachádza vo
Vrchpredmieri  pri  areáli  bývalej  polície.  Z dôvodu,  že  vlastníkom  pozemku  bola  vedená
Slovenská  republika  –  Obvodný  úrad  Turzovka,  požiadali  sme  Okresný  úrad  Žilina,
majetkovoprávny  odbor  o poskytnutie  informácie  o vlastníkovi.  Obec  má  možnosť  tento
pozemok odkúpiť, pričom musí byť vyhotovený znalecký posudok na túto parcelu. Na časti
pozemku sú umiestnené garáže a dielňa. 

Návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo A/ schvaľuje 
     Vypracovanie znaleckého posudku na parcelu CKN 5083/2 – zastavaná plocha o výmere
152 m² k prevodu
Hlasovanie:

ZA 6 Vlasta Kašíková, Ján Furdan,  Róbert  Vlček, Mgr.
Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína  Šamajová,  Štefan
Želiecký, 

PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA

HLASOVANIA
0 -

NEPRÍTOMNÝ 1 Pavol Čagaľa
Prítomnosť/kvórum: 6/4
Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 163/2023 zo dňa 14.12.2023

Bod programu č.   25   Poplatky za poskytnutie informácií v     súlade so zákonom č. 211/2000  
Z.z.  Zákon o     slobodnom prístupe k     informáciám  
Bod bol odročený na najbližšie zasadnutie OcZ.

Návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo A/ odročuje  
Bod rokovania – Poplatky za poskytnutie informácií v súlade so zákonom č. 211/2000 Z.z. 
Zákon o slobodnom prístupe k informáciám
Hlasovanie:

ZA 6 Vlasta Kašíková, Ján Furdan,  Róbert  Vlček, Mgr.
Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína  Šamajová,  Štefan
Želiecký, 

PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA

HLASOVANIA
0 -
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NEPRÍTOMNÝ 1 Pavol Čagaľa
Prítomnosť/kvórum: 6/4
Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 164/2023 zo dňa 14.12.2023

Bod programu č.   26   Návrh na schválenie Zásad hospodárenia a     nakladania s     majetkom  
obce Klokočov
Vstupnú informáciu  k predmetnému bodu rokovania  podala  Elena  Stopková,  zamestnanec
obce.  S účinnosťou  od  01.11.2023  došlo  zákonom č.  137/2023  Z.z.  k zmene  a doplneniu
zákona o majetku obcí. Cieľom tejto novely je transparentnejšie a hospodárnejšie nakladanie
s majetkom  obce.  Poslanci  v materiáloch  obdržali  nové  znenie  Zásad  hospodárenia
a nakladania s majetkom obce Klokočov. 
Zmeny a doplnenie v Zásadách hospodárenia:
-Prebytočnosť a neupotrebiteľnosť
-článok 2, písm. e) doplnené nad hodnotu 3.000€
-článok 2, písm. h) doplnené nad hodnotu 3.000€
-článok 2, písm. i) doplnené nad hodnotu 100€
-článok  2,  písm.  k)  doplnené:  pričom  o prebytočnosti  a neupotrebiteľnosti  pri  nižšej
zostatkovej cene rozhoduje vedúca obecného úradu
-článok 2, písm.m) vynechať – tam obec postupuje v zmysle schváleného rozpočtu
-článok 2, písm. o) doplnené na dobu dlhšiu ako jeden rok
-článok 2, písm. s) doplnené v zostatkovej hodnote nad 1.000€
-článok  2,  písm.  x)  bez  limitu  –  oprávnenia  z vecných  bremien,  majetková  účasť  obcí
v obchodných spoločnostiach a v ostatných prípadoch rozhoduje starosta obce
-článok 5 zmena na dočasne prebytočný
-článok 6 zmena neupotrebiteľný nahradený slovom prebytočný

Návrh  na  uznesenie: Obecné  zastupiteľstvo  A/  schvaľuje       Zásady  hospodárenia
a nakladania s majetkom obce Klokočov
  
Hlasovanie:

ZA 6 Vlasta Kašíková, Ján Furdan,  Róbert  Vlček, Mgr.
Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína  Šamajová,  Štefan
Želiecký, 

PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA

HLASOVANIA
0 -

NEPRÍTOMNÝ 1 Pavol Čagaľa
Prítomnosť/kvórum: 6/4
Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 165/2023 zo dňa 14.12.2023

Bod programu č.   27   Návrh na schválenie predsedu oceňovacej komisie  
Vstupnú informáciu  k predmetnému bodu rokovania  podala  Elena  Stopková,  zamestnanec
obce. Návrh na uznesenie je predložený z dôvodu vzdania sa mandátu poslancov OZ Jany
Foldinovej a Mgr. Jozefa Gondeka. 

Návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo A/ odvoláva  
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Predsedu  oceňovacej  komisie  Janu  Foldinovú  a člena  oceňovacej  komisie  Mgr.  Jozefa
Gondeka ku dňu 14.12.2023

B/ schvaľuje
     Predsedu oceňovacej komisie Ing. Katarínu Šamajovú dňom 15.12.2023

Hlasovanie:
ZA 6 Vlasta Kašíková, Ján Furdan,  Róbert  Vlček, Mgr.

Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína  Šamajová,  Štefan
Želiecký, 

PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA

HLASOVANIA
0 -

NEPRÍTOMNÝ 1 Pavol Čagaľa
Prítomnosť/kvórum: 6/4
Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 166/2023 zo dňa 14.12.2023

Bod programu č.   28    Žiadosť o     refundáciu finančných nákladov – Ing. Pavol Hrebík,  
bytom Bratislava
Na OÚ bola doručená žiadosť o refundáciu finančných nákladov na opravu cesty. Starosta
obce dodal, že z obecného úradu žiadateľovi nikto neprisľúbil, že sa mu bude participovať na
oprave. Táto oprava nebola ani vopred prejednávaná, plánovaná. P. Hrebík v dobrej viere sa
pustil do opravy sám.  
Ján Furdan /poslanec obce/   -     navrhuje stretnúť sa s p. Hrebíkom a ísť sa pozrieť na tvár
miesta, či je to pre viac obyvateľov, v akom štádiu je oprava

Návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo A/ odvoláva  
     Žiadosť o refundáciu finančných nákladov p. Ing. P. Hrebíkovi, bytom Bratislava. Bude
zvolané stretnutie, kde sa zistí skutkový stav a následne bude výstup zo stretnutia predložený
na nasledujúcom zasadnutí OcZ, kde sa poslanci rozhodnú o prípadnej refundácii.
Hlasovanie:

ZA 6 Vlasta Kašíková, Ján Furdan,  Róbert  Vlček, Mgr.
Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína  Šamajová,  Štefan
Želiecký, 

PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA

HLASOVANIA
0 -

NEPRÍTOMNÝ 1 Pavol Čagaľa
Prítomnosť/kvórum: 6/4
Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 167/2023 zo dňa 14.12.2023

Bod programu č.   29   Rôzne  
a/ Informatívna správa o     autobusových spojoch  

Vstupnú informáciu k predmetnému bodu rokovania podal starosta obce Ing. Radoslav Zajac.
Po poslednej zmene autobusového poriadku došlo k problémom, a to nielen v našej obci, že
po ekonomickej stránke niektoré spoje úplne zrušili, alebo autobusy nečakajú na prípoj, alebo
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sú inak poposúvané. Pripomienky, ktoré boli na obec doručené, boli do cestovného poriadku
zapracované,  ale  po  spustení  integrovaného  dopravného  systému  VÚC  Žilina  nastali
problémy, ktoré neboli občanmi pripomienkované. Autobusy nepasovali z Hlavíc, z Kornice.
Na základe sťažností a podnetov od občanov vyvolal starosta rokovanie na VÚC a výsledkom
rokovania bolo, že niektoré spoje vrátili. Ale čo sa týka ďalších spojov v nedeľu na omšu,
musela by už na tom finančne participovať obec. Nevie koľko občanov chodí spojom na omšu
autobusom.  Rozprával  sa  aj  s pánom  farárom  a v prípade  potreby,  nemá  problém  omšu
posunúť. 
Elena Stopková /zamestnanec obce/  - v prípade posunutia autobusa, by sa jednalo o ranný
autobus  ,  ktorý  premáva  v nedeľu.  Išlo  by  o spoj  z Hrubého  Buka,  smer  Vrchpredmier,
Kornica, veriaci by prišli do Klokočova o 8:35 h. Autobus by čakal, kým skončí svätá omša
a veriacich by odviezol. 
Ing. Radoslav Zajac MBA, LL.M /starosta obce/   - uzatvoril bod rokovania tým, že sa
skúsi využiť odprezentovaná možnosť s posunutím  autobusa na malú svätú omšu s úpravou
času začiatku svätej omše.

Návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo A/  berie  na vedomie    Informatívnu správu
o autobusových spojoch v obci Klokočov
Hlasovanie:

ZA 6 Vlasta Kašíková, Ján Furdan,  Róbert  Vlček, Mgr.
Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína  Šamajová,  Štefan
Želiecký, 

PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA

HLASOVANIA
0 -

NEPRÍTOMNÝ 1 Pavol Čagaľa
Prítomnosť/kvórum: 6/4
Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 168/2023 zo dňa 14.12.2023

f/  Informácie k     zriadeniu komunitného bývania v     Obci Klokočov  
Starosta obce informoval, že na minulom zasadnutí obecného zastupiteľstva bol poslancov
predstavený zámer  zriadenia  komunitného bývania  v obci  –  časť  Vrchpredmier.  Odovzdal
slovo  p.  Kubalovi,  ktorý  následne  poslancom  predstavil   ďalšiu   variante  komunitného
bývania. Pán Kubala informoval, že sa vychádzalo z požiadavky, aby mali ľudia čo najnižšie
poplatky  a následne  odprezentoval  poslancom  štúdiu.  Potrebujú  zefektívniť  náklady  –
navrhujú aby kuchyňa v škole išla do ekonomického prenájmu s tým, že by bolo zabezpečené
stravovanie pre ZŠ, MŠ, dôchodcov. Ušetrilo by sa cca 200.000€ a tieto financie by sa využili
na ďalšie miesta. Obec by mala 16 lôžok a investor zvyšok – tým by vedeli urobiť poplatok
600€ mesačne. Je to základný model. 
Ing. Radoslav Zajac MBA, LL.M /starosta obce/   - myšlienku komunitného bývania by
nezatracoval.  Budova vo Vrchpredmieri  chátra  13 rokov a pokiaľ  bude chátrať  ďalej,  tak
nebude vôbec nič. Niektorí starší občania  by možno uvítali takúto možnosť, lebo nie každý sa
už dokáže postarať o svoje domy či záhrady. Práve títo ľudia by starostlivosť uvítali. Budeme
tam mať percentuálny podiel, čiže budeme tam môcť zamestnať aj občanov Klokočova.

Nasledovala diskusia k predmetnému bodu rokovania. Poslanci vyjadrili obavu, či to
budú mať  naši občania z čoho platiť, aj v prípade zvyšovania poplatkov.
Mgr. Anna Zajacová /poslankyňa obce/ -  navrhla objekt použiť na ubytovanie - skôr na
turistické účely. 
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Vlasta Kašíková /poslankyňa obce/ -  nesúhlasí s ekonomickým prenájom kuchyne. Róbert
Róbert Vlček /poslanec obce/  – tiež sa mu nepáči odprezentované použitie kuchyne a pomer
lôžok, ktoré bude obec mať. Je za pomer obec polovica a investor polovica
Ing. Katarína Šamajová /poslankyňa obce/ - rovnako má obavu, či to budú finančne naši
občania zvládať

Návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo A/ berie na vedomie       Informácie k návrhu
zriadenia komunitného bývania v obci Klokočov – časť Vrchpredmier
Hlasovanie:

ZA 6 Vlasta Kašíková, Ján Furdan,  Róbert  Vlček, Mgr.
Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína  Šamajová,  Štefan
Želiecký, 

PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA

HLASOVANIA
0 -

NEPRÍTOMNÝ 1 Pavol Čagaľa
Prítomnosť/kvórum: 6/4
Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 169/2023 zo dňa 14.12.2023

b/ Informácie k     poškodeniu strechy na hasičskej zbrojnici a     poďakovanie   Spoločenstvu  
bývalých urbarialistov Turzovka
Ing. Radoslav Zajac MBA, LL.M /starosta obce/ - po veternej smršti došlo k poškodeniu
strechy  hasičskej  zbrojnici.  Touto  cestou  chce  poďakovať  Spoločenstvu  bývalých
urbarialistov, ktorí zabezpečili opravu poškodenej strechy 
Návrh  na  uznesenie: Obecné  zastupiteľstvo  A/  berie  na  vedomie        Informácie
k poškodeniu  strechy  na  hasičskej  zbrojnici  a poďakovanie  Spoločenstvu  bývalých
urbarialistov Turzovka

Hlasovanie:
ZA 6 Vlasta Kašíková, Ján Furdan,  Róbert  Vlček, Mgr.

Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína  Šamajová,  Štefan
Želiecký, 

PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA

HLASOVANIA
0 -

NEPRÍTOMNÝ 1 Pavol Čagaľa
Prítomnosť/kvórum: 6/4
Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 170/2023 zo dňa 14.12.2023

c/ Schválenie plánu zimnej údržby v     Obci Klokočov  
Ing. Radoslav Zajac MBA, LL.M /starosta obce/ - zimnú údržbu chcel mať odsúhlasenú aj
s poslancami. V krátkosti informoval, že prioritou sú hlavné cesty – Vrchpredmier, Riečky. Je
škoda, že tieto cesty máme pod obcou, lebo chodia tam autobusy a chlapi sú vyťažení na
týchto dvoch cestách, zvyšné lokality musia čakať a ľudia sú nervózni. Následne sú obecný
úrad, ZŠ, zastávky, obchody a následne sú ďalšie lokalita.  Potom sú chaty.
Návrh  na  uznesenie: Obecné  zastupiteľstvo  A/  berie  na  vedomie        Bod  programu
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Schválenie plánu zimnej údržby v Obci Klokočov
Hlasovanie:

ZA 6 Vlasta Kašíková, Ján Furdan,  Róbert  Vlček, Mgr.
Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína  Šamajová,  Štefan
Želiecký, 

PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA

HLASOVANIA
0 -

NEPRÍTOMNÝ 1 Pavol Čagaľa
Prítomnosť/kvórum: 6/4
Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 171/2023 zo dňa 14.12.2023

d/ Správa o     informačných tabuliach obce Klokočov  
Ing.  Radoslav  Zajac  MBA,  LL.M /starosta  obce/ -  poďakoval  Organizácii  cestovného
ruchu za veľmi dobrú spoluprácu. Chystáme sa do výmeny 64 kusov informačných tabúľ –
jedná  sa  o smerové  šípky  a čiapka  s polepom  v hodnote  3676  €,  ktoré  financuje  práve
Organizácia cestového ruchu. Obec bude financovať hranol, na ktorý šípky osadíme a prácu – 

Návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo A/ berie na vedomie      Správu o informačných
tabuliach, ktoré budú osadené v Obci Klokočov
Hlasovanie:

ZA 6 Vlasta Kašíková, Ján Furdan,  Róbert  Vlček, Mgr.
Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína  Šamajová,  Štefan
Želiecký, 

PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA

HLASOVANIA
0 -

NEPRÍTOMNÝ 1 Pavol Čagaľa
Prítomnosť/kvórum: 6/4
Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 172/2023 zo dňa 14.12.2023

e/ Informácie o     príprave zapojenia sa obce do rekonštrukcie zastávok  
Ing. Radoslav Zajac MBA, LL.M /starosta obce/ -  zastávky v obci neboli  dlho riešené.
V obci máme 17 zástaviek a 3 máme vo vlastníctve obce. Jedna rekonštrukcia zastávky stojí
cca  8000 € a k tomu chceme zaviesť informačné tabule – LCD panely v sume 8.000 € –
zatiaľ  len  na  spádové  oblasti  –  napr.  Klokočov,  k obchodu.  Momentálne  už  máme
pripravených 10 zastávok – čakáme na výzvu, aby sme sa mohli zapojiť.

Návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo A/ berie na vedomie    Informácie o príprave
zapojenia sa Obce Klokočov do výzvy týkajúca sa rekonštrukcie zastávok v obci. 
 
Hlasovanie:

ZA 6 Vlasta Kašíková, Ján Furdan,  Róbert  Vlček, Mgr.
Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína  Šamajová,  Štefan
Želiecký, 

PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA

HLASOVANIA
0 -
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NEPRÍTOMNÝ 1 Pavol Čagaľa
Prítomnosť/kvórum: 6/4
Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 173/2023 zo dňa 14.12.2023

g/ Schválenie zámeru výstavby nájomných bytov v     Obci Klokočov  
Ing. Radoslav Zajac MBA, LL.M /starosta obce/ - v obci máme obecné pozemky, ktoré by
sme mohli použiť na výstavbu nájomných bytov. Jedná sa o pozemky v Klíne. Financovanie
by bolo cez ŠFRB.  Výzva bude spustená I. alebo II. Kvartál. Musíme sa na to pripraviť, aby
sme sa mohli hneď do výzvy zapojiť
Ing. Veronika Gajdičiarová /zamestnanec obce/ - jedná sa o tri parcely v Klíne nad domom
č.s. 550 o rozlohe 5420m². V platnom územnom pláne sú vedené ako zmiešané plochy. Zatiaľ
je tam možná len individuálna bytová výstavba – rodinné domy, nie bytová výstavba. 

Návrh na uznesenie: Obecné zastupiteľstvo A/ schvaľuje Zámer výstavby nájomných bytov
v obci Klokočov
   
Hlasovanie:

ZA 6 Vlasta Kašíková, Ján Furdan,  Róbert  Vlček, Mgr.
Anna  Zajacová,  Ing.  Katarína  Šamajová,  Štefan
Želiecký, 

PROTI 0 -
ZDRŽAL  SA

HLASOVANIA
0 -

NEPRÍTOMNÝ 1 Pavol Čagaľa
Prítomnosť/kvórum: 6/4
Hlasovaním bolo prijaté nasledovne:
Uznesenie Obecného zastupiteľstva v Klokočove č. 174/2023 zo dňa 14.12.2023

Diskusia
Mgr. Anna Zajacová /poslankyňa obce/ - opýtala sa, či obec neplánuje zaviesť platobný
terminál
Ing. Radoslav Zajac MBA, LL.M /starosta obce/ - už mal rokovanie s riaditeľom Prima
banky. Má aj cenník, vychádza z transakcie, nad určitú sumu sa odvádza poplatok a ďalej sa
platí mesačný poplatok. Je to odstupňované podľa obratu. Pokiaľ to nebude pre obec vysoký
výdavok, terminál by sa v roku 2024 zriadil

Starosta  obce  poďakoval  poslancom,  zamestnancom,  zamestnancom  z miestnych
prevádzok za ich prácu, aj občanom za spoluprácu.  Ďalej poďakoval všetkým, ktorí sa snažia
pomôcť  obci  a za  konštruktívnu  kritiku,  ktorá  nás  posúva  vpred.  Poďakoval  za  prácu
poslancom Mgr. Jozefovi Gondekovi a Jane Foldinovej za činnosť a rozvoj obce.

V závere  všetkých  srdečne  pozval  na  novoročný  koncert  v spolupráci  s Jozefom
Gondekom a farnosťou Klokočov dňa 6. januára 2024 v kostole v Klokočove.
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Z Á V E R

Starosta obce   poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie  ukončil.
V Klokočove  14. december   2023.
Koniec: 15:00 h.

Overovatelia:
Pavol Čagaľa.............................. ..................................................................................................

Ján Furdan....................................................................................................................................

Zapisovateľka:
Mgr. Paula Pápolová..............................................................................................................

Ing. Radoslav Zajac, MBA, LL.M.
starosta obce
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